
Veckans regelnöt v. 14 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Får du plikt om du tar bort flaggstången, som ligger på green, när den är på väg att 
träffas av en annan spelares boll?  
 

Spelare slår ”en till” när första utslaget gått ut i skogen  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel.  

Ivan har slagit utslaget in i skogen. När den sista personen i gruppen slagit ut, säger 
Ivan att han slår ”en till”, varvid han peggar upp en boll och slår ett slag som 
hamnar mitt i fairway drygt 200 meter från tee.  
När de kommer fram till skogskanten visar det sig att den första bollen har träffat 
ett träd och ligger i semiruffen.  
Vad gäller för Ivan?  

A Han ska fortsätta med den första bollen.  
B Han ska fortsätta med den andra bollen och då med ett slags plikt.  
C Han får välja vilken av bollarna han ska fortsätta med. Om han spelar på den 

andra bollen får han ett slags plikt.  
D Han får välja vilken av bollarna han ska fortsätta med. Oavsett vilken av bollarna 

han spelar på får han ett slags plikt. 
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).    

    

 



Veckans regelnöt v. 14 2024 – Facit 

Ja eller Nej-frågan 
Får du plikt om du tar bort flaggstången, som ligger på green, när den är på väg att 
träffas av en annan spelares boll?  
Nej. Även om det är till nackdel för den andra spelaren. R 11.3  

Spelare slår ”en till” när första utslaget gått ut i skogen  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel.  

Ivan har slagit utslaget in i skogen. När den sista personen i gruppen slagit ut, säger 
Ivan att han slår ”en till”, varvid han peggar upp en boll och slår ett slag som 
hamnar mitt i fairway drygt 200 meter från tee.  
När de kommer fram till skogskanten visar det sig att den första bollen har träffat 
ett träd och ligger i semiruffen.  
Vad gäller för Ivan?  

A Han ska fortsätta med den första bollen.  
B Han ska fortsätta med den andra bollen och då med ett slags plikt.  
C Han får välja vilken av bollarna han ska fortsätta med. Om han spelar på den 

andra bollen får han ett slags plikt.  
D Han får välja vilken av bollarna han ska fortsätta med. Oavsett vilken av bollarna 

han spelar på får han ett slags plikt. 
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).    

Att säga att man slår ”en till” har ingen särskild betydelse ur regelsynpunkt. Om 
man tänker slå en provisorisk boll måste man säga detta i klartext (eller använda 
ord som gör det otvetydigt att man menar en provisorisk boll).  
R 18.3 och Clarification 18.3b/1  
OBS! Istället för ”en provisorisk boll” kunde Ivan sagt något av detta: 
”en boll till enligt Regel 18.3”, ”en boll till för säkerhets skull”, ”en p-boll” eller ”en 
professor”.  

När Ivan gör sitt andra utslag sätter därför han en ny boll i spel enligt regeln om 
”slag och distans”. Han får ett slags plikt och slår därför sitt tredje slag. R 18.1  
OBS! I den aktuella situationen borde markören eller någon annan i gruppen frågat 
Ivan om han med ”en till” menade en provisorisk boll, och detta givetvis före slaget. 
Efter slaget är det för sent, då är det en ny boll som Ivan satt i spel. 

Svarsalternativ B  

OBS! Skulle Ivan spela på den ursprungliga bollen, så spelar han på fel boll. Detta 
ger två slags plikt och måste rättas till innan han slår ut på nästa hål. R 6.3  

Dessutom har han säkert plockat upp den andra bollen, vilket ger ytterligare ett 
slags plikt, eftersom den var i spel. R 9.4 


